
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 466
Har regeringen, efter at finanslovsforliget blevet vedtaget, overvejet at udvide
basen for produkter, der skal rammes af en afgift for tilsat sukker. Hvis det er
tilfældet, hvilke produkter har man da gjort sig overvejelser om yderligere at
afgiftsbelægge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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